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 Protokół z obrad 

XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

29 września 2021 roku o godzinie 14.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

12 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Funkcjonowanie oraz potrzeby Gminnej Biblioteki Publicznej. 

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 1 

września 2021 r. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie w sprawie przystąpienia 

Gminy Miedzichowo do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej 

własność Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/95/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 26 lutego 2020 roku w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Miedzichowo, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miedzichowo oraz ustalenia warunków i zasad 

korzystania z nich. 

11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie wymiany systemów ogrzewania węglowego na 

ekologiczne źródła ciepła. 

12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej na zadania polegające na usuwaniu wyrobów zawierających azbest z 

nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy Miedzichowo. 
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13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za ich pobór. 

14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

16.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 

17. Bieżące sprawy Rady. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Odpowiedzi na interpelacje. 

20. Zakończenie. 

 

Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy Stanisław Piechota złożył wniosek o dodanie 

do porządku obrad projektu uchwały, tj.: 

 

1. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

Nr XVIII/155/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. 

 

Przystąpiono do tradycyjnego głosowania przez podniesienie ręki nad zmianą porządku 

obrad. 

Zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie 12 głosami „za”.  

Przewodniczący poinformował, że punkty od 1 do 14 porządku obrad pozostają bez zmian, 

natomiast w miejsce punktu 15 wchodzi projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XVIII/155/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok i punkty od 15 będą miały numerację o jeden 

większą. 

Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3 porządku obrad: Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z 

wykonywania uchwał Rady. 
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Przewodniczący poprosił Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem pytań do Wójta do informacji między sesjami Przewodniczący 

przeszedł do realizacji punktu kolejnego. 

Ad. 4. Funkcjonowanie oraz potrzeby Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Informację z funkcjonowania oraz potrzeb Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła Pani 

Agnieszka Misiak w zastępstwie za Dyrektor Annę Plewę. 

 

Powyższe informacje zostały przedstawione w formie multimedialnej, natomiast forma 

papierowa stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań odnośnie funkcjonowania GBP Przewodniczący przeszedł do 

realizacji punktu kolejnego. 

 

Ad. 5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

 

Informację z wykonania budżetu przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Kuryś: 

 

W wyznaczonym terminie została przedstawiona Państwu informacja z wykonania budżetu za 

pierwsze półrocze 2021 roku. 

Dane statystyczne wynikają z realizacji budżetu za pierwsze półrocze. 

Uchwalony przez Radę Gminy Miedzichowo uchwałą XVIII/169/2020 z dnia 18 grudnia 

2020 r. budżet na 2021 r. wynosił po stronie dochodów kwotę planowaną w wysokości 

20.269.043,00 zł , a planowane wydatki stanowiły kwotę 20.002.815,71 zł , przy planowanym 

poziomie dochodów i wydatków nadwyżkę budżetu w wysokości 226.227,29 zł przeznaczono 

na spłatę zobowiązań z tytułu pożyczek i wykupu papierów wartościowych. Budżet w trakcie 

pierwszego półrocza 2021 ulegał zmianom. To wynikało z otrzymanych zawiadomień o 

zwiększeniu środków finansowych dla gminy ze źródeł zewnętrznych oraz własnych, 

bieżących potrzeb powstałych w toku wykonywania budżetu. W związku z powyższym Rada 

Gminy do końca czerwca 2021 podjęła cztery uchwały zmieniające budżet, natomiast Wójt 

wydał pięć zarządzeń. W wyniku wprowadzonych zmian przyjętych uchwałami i 

zarządzeniami Wójta budżet gminy zwiększył się po stronie dochodów o kwotę 3.263.712,22 

zł , po stronie wydatków zwiększenia dokonano kwotą 5.495.985,22 zł i na koniec czerwca 

budżet wynosił: planowane dochody stanowiły kwotę 23.532.755,22 zł , natomiast planowane 

wydatki stanowiły kwotę 25.498.800,93 zł.  Wynik budżetu stanowi deficyt w kwocie 

1.966.045,71 zł, który  planujemy sfinansować z tytułu przychodów z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku, to jest kwota 800.000,00 zł, wolnych środków w 

wysokości 888.845,71 zł  oraz nadwyżki z lat ubiegłych to jest kwota 227.200,00 zł. 

Realizacja budżetu za sześć miesięcy przedstawia się następująco: dochody wykonano 
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ogółem w wysokości 15.152.006,20 zł to stanowiło 64,39% planu, w tym dochody bieżące 

zrealizowano w kwocie 12.848.316,15 zł, co stanowi 60,89% planu, natomiast dochody 

majątkowe wykonane zostały w kwocie 2.303.690,05 zł, to stanowi 94,75% planu. W 2021 

roku  gmina nie otrzyma środków finansowych na realizację programów i projektów 

finansowanych z udziałem środków funduszy strukturalnych i funduszy spójności. Natomiast 

wydatki za pierwsze półrocze zrealizowano ogółem w wysokości 10.643.967,57 zł to 

stanowiło 41,75% planu rocznego, w tym wydatki bieżące przeznaczone na bieżącą 

działalność gminy i prawidłowe funkcjonowanie wydatkowano w kwocie 10.625.230,57 zł, 

co stanowiło 50,95% planowanych wydatków. Natomiast wydatki majątkowe zostały 

wykonane tylko w wysokości 18.737,00 zł, co stanowiło 0,41% planowanych wydatków. 

Budżet na koniec czerwca zamknął się nadwyżką w wysokości 4.508.038,63 zł.  Przychody 

budżetu zrealizowano w wysokości 4.427.208,73 zł, z tego nadwyżka z lat ubiegłych 

stanowiła kwotę 1.556.208,73 zł, niewykorzystane środki pieniężne, o których mowa w art. 

217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych to jest kwota 800.000,00 zł , są środki, które 

że się otrzymaliśmy na termomodernizację budynku urzędu gminy i wolne środki w 

wysokości 2.071.000,00 zł. Zadłużenie Gminy na dzień 30 czerwca br. wynosi 2.962.973,00 

zł, co stanowi 19,56% wykonanych dochodów, w tym z tytułu: 

- zaciągniętych zobowiązań na podstawie podjętych uchwał w kwocie 2.846.000,00 zł, 

 Zawartych długoletnich umów zaliczonych do długu w kwocie 116.973,00 zł – jest to 

zawarta umowa z ENEA Oświetlenie Szczecin na realizację zadania „Poprawa jakości i 

efektywności oświetlenia w Szkole Podstawowej w Miedzichowie oraz w Zespole Szkół i 

Placówek Oświatowych w Bolewicach,  spłata nastąpi od 1 lipca 2021 roku i jest rozłożona 

na okres 5 lat. 

Wydatki związane z obsługą wyemitowanych obligacji i pożyczek za sześć miesięcy wyniosły 

7.437,15 zł. 

Na dzień 30 czerwca 2021 roku nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. 

Tak się przedstawia wykonanie budżetu za I półrocze 2021 roku w ogólnych zarysach.  

 

W związku z brakiem pytań do wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku 

Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 1 września 2021 r. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radną Grażynę Todwen. 

 

Na posiedzeniu w dniu 13 września br. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała 

zasadność skargi przy udziale Wójta Gminy Miedzichowo. Komisja dokładnie zapoznała się z 

treścią skargi oraz pisemnymi wyjaśnieniami, które zostały złożone do tej sprawy i 

stanowisko jest takie: wobec powyższego uznaje się za bezzasadną skargę J.B. z dnia 

pierwszego września 2021 na działalność Wójta gminy Miedzichowo w przedmiocie 

bezczynności, zaniedbania i nienależytego wykonywania zadań. Czyli uznaje się skargę w 

całości za bezzasadną. 
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Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rajmund Pigla powiedział, że projekty uchwał, które 

mają być procedowane na dzisiejszej sesji uzyskały opinię pozytywną oprócz jednej w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – ten projekt uzyskał opinię 

negatywną. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 12 głosami 

„za” i zarejestrowana pod Nr XXV/230/2021 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie w sprawie przystąpienia 

Gminy Miedzichowo do Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Koordynatora ds. organizacji Szlaku Wikliny 

Jarosława Kisiela. 

 

Wielkopolska Organizacja Turystyczna jest największym stowarzyszeniem zrzeszającym 

przedstawicieli samorządów branży turystycznej. Zrzesza 95 członków i 48 samorządów.  

Najważniejszymi celami działania WOT jest inicjowanie i tworzenie, wspieranie również 

rozwoju nowych produktów turystycznych, w tym przypadku naszej marki "Szlak wikliny", 

jak również integracja środowisk regionalnych. Korzyści z przystąpienia do WOT  dla naszej 

gminy jest przede wszystkim nieodpłatna promocja w sieci informacji turystycznej w kraju, 

jak również nieodpłatny udział jako członek WOT w targach krajowych i zagranicznych. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/231/2021 – załącznik nr 5. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Planowana do przyjęcia na poczet mienia gminnego działka to działka położona w 

miejscowości Pąchy, która w chwili obecnej jest we władaniu KOWR. Jest to działka 

drogowa, przejęcie tej działki spowoduje zachowanie ciągłości komunikacyjnej terenów 

potencjalnych jako pod zabudowania, gdzie obowiązuje plan miejscowy, jak i też innych 

okolicznych. Po prostu to, że ta działka nie ma statutu drogi publicznej nie jest drogą gminną 

powiatową powoduje, że każdorazowy właściciel tamtejszych terenów musi składać wnioski 

do KOWR-u o ustanowienie służebności przechodu i przejazdu. Jest to znacznie utrudnione. 
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A tutaj w momencie, kiedy stanie się to działka gminna nie będzie tego problemu i po prostu 

każdy będzie miał możliwość dojazdu do tych nieruchomości. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/232/2021 – załącznik nr 6. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/95/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 26 lutego 2020 roku w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Zmiana tej uchwały dotyczy zapisu wnoszenia opłaty, we wcześniejszej uchwale mieliśmy, że 

jest to opłata wnoszona z dołu. Teraz prostujemy ten zapis, że jest opłata płacona z góry, co 

jest zgodne z faktycznym wnoszeniem opłat, bo tak też faktycznie się dzieje. Jest to zgodne z 

innymi regulacjami i z innymi uchwałami jest to wtedy spójne. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/233/2021 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Miedzichowo, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Miedzichowo oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z 

nich. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Podjęcie tej uchwały podyktowane jest bezpośrednio zapisem ustawy, który obliguje gminy 

czy też inne samorządy do tego, aby wprowadzić regulację, która mówi o tym, jakimi 

przystankami komunikacyjnymi dany samorząd dysponuje, czego jest właścicielem i określić 

pewne podstawowe zasady korzystania z nich. My jako gmina Miedzichowo posiadamy we 

władaniu tylko i wyłącznie jeden przystanek w Miedzichowie na ulicy Zbąszyńskiej. Ogólnie 

wprowadzamy zasady mówiące o tym, żeby przewoźnik, który chce korzystać z tego 

przystanku, zgłaszał się, uzyskiwał zgodę, jak też ogólne zasady dotyczące bezpieczeństwa 

pasażerów i obowiązków dla tego przewoźnika dotyczące uzgadniania możliwości 

przejazdów, terminów, oznakowania. Te wszystkie rzeczy w tym projekcie uchwały się 

znajdują. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 
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W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/234/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany systemów ogrzewania węglowego 

na ekologiczne źródła ciepła. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Uchwała ta była już wcześniej podejmowana, jednak z uwagi na pewne błędy, które się tam 

znalazły, została unieważniona rozstrzygnięciem RIO. Ten projekt uchwały został już 

skorygowany o te uchybienia i dlatego został Państwu tutaj  jeszcze raz przekazany. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/235/2021 – załącznik nr 9. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej na zadania polegające na usuwaniu wyrobów zawierających azbest z 

nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Jest to projekt, który właściwie nie różni się w swoich regulacjach w stosunku do tej uchwały, 

która już była wcześniej przyjmowana, poza tym, że również został skorygowany o pewne 

sugestie narzucone przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Głos zabrał mieszkaniec Jarosław Pasierbek zam. Miedzichowo, w związku ze zwrotem 

kosztów za utylizację azbestu, lecz Przewodniczący poinformował go, aby ten temat został 

przedstawiony w wolnych wnioskach i informacjach, gdyż to nie jest zgodne z tematem 

punktu, który jest akurat omawiany.  

 

W związkiem z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/236/2021 – załącznik 

nr 10. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie poboru w drodze inkasa 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za ich pobór. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Sekretarz Gminy Karolinę Łotecką. 
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Ten projekt uchwały niczym nie różni się od projektu, który podejmowaliście na poprzedniej 

sesji Rady Gminy. Chodzi tylko o techniczny sposób głosowania. Otóż, dwoje z Państwa 

Radnych, którzy również pełnią funkcję sołtysów, nie mogą głosować we własnej sprawie, 

muszą się wyłączyć z tego głosowania, dlatego poprzednio podjęta uchwała, została w całości 

unieważniona rozstrzygnięciem RIO w tym zakresie.  

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 10 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/237/2021 – załącznik nr 11. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący poprosił również o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Stawki podatku od nieruchomości są określane zgodnie z rozporządzeniem, jakie wydaje 

Minister Finansów w sprawie maksymalnych stawek, jakie obowiązujące są wdanym roku z 

uwagi na to, że wzrost stawek do roku 2020 nastąpił o cztery procent. Propozycja zmiany 

naszych stawek podatkowych jest w takiej wysokości, jak wzrosły stawki podatku od 

nieruchomości. Grunty związane z działalnością gospodarczą była stawka 0,99 zł. Minister 

określił w kwocie 1,3 zł – wzrost o cztery grosze  i my tą stawkę w roku 2021  też mieliśmy w 

takiej wysokości. Dlatego proponujemy ten wzrost czterech groszy i za grunty zajęte przez 

Gminny Zakład Komunalny także proponuję wzrost stawki o cztery grosze. Dotychczas 

grunty związane z dzielnością Gminnego Zakładu Komunalnego były kwotą 0,69 zł  - 

proponujemy 0,73 zł. Grunty pod jeziorami zawsze mieliśmy w stawkach maksymalnych, to 

jest proponowana stawka 5,17 zł  z 4,99 zł, to jest wzrost o 0,18 zł to jest tutaj nie od metra 

tylko jest od hektara. Natomiast pozostałe grunty to jest stawka ministerialna w wysokości 

planowana na rok 2022 0,54 zł, była 0,52 zł. Nasza uchwalona w zeszłym roku stawka 

stanowiła kwotę 0,37 zł. Proponujemy wzrost do 0,40 zł – 0,03 zł wzrostu. I stawka za 

niezabudowane obszary objęte rewitalizacją stawka wzrosła o 0,12 zł z kwoty 3,28 zł na 3,40 

zł, taką też proponujemy państwu do podjęcia w projekcie uchwały. Budynki mieszkalne 

stawka za jeden metr powierzchni budynku mieszkalnego określona rozporządzeniem 

Ministra Finansów 0,89 zł była 0,85 zł, to jest wzrost 0,04 zł, natomiast budynki związane z 

działalnością gospodarczą stawka ministerialna za rok 2020 stanowi kwotę 25,74 zł – wzrost 

o 0,90 zł, natomiast stawka obowiązująca na terenie gminy dotychczas to jest kwota 21,30 zł, 

my proponujemy wzrost stawek o 0,90 zł, zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym - tutaj przyjmowaliśmy maksymalne 

stawki określone Ministerstwem, i nastąpił wzrost o 0,42 zł z kwoty 11,62 zł na 12,04 zł. 

Budynki związane ze świadczeniem usług medycznych też są na stawkach maksymalnych 

określonych przez ministra, była 5,06 zł, proponujemy 5,25 zł, to jest wzrost o 0,19 zł. 

Pozostałe budynki to stawka określona maksymalna na 2020 rok przez Ministra Finansów 

8,68 zł, my proponujemy 6,40 zł, tutaj wzrost nastąpił w stawce ministerialnej o 0,31 zł, my 

proponujemy 0,30 zł. Wzrost wartości budowli dla Gminnego Zakładu Komunalnego 

dotychczas było to nie 2%, tylko płacił GZK od swoich budowli, które są opodatkowane 0,48 
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zł, my proponujemy 0,50 zł, to jest wzrost o 0,02% w stosunku do roku 2021. Wiadomo, że 

tutaj dopomnę, że jeżeli chodzi o stawki dla GZK od budowli to jest wiadomo, że to jest od 

wartości ich mienia. Są to kwoty dość duże, to by miało w skutkach obliczania składek za 

wodę i za ścieki. Mogę Państwu przedstawić jaki to jest ogólny wzrost tych proponowanych 

stawek, które tutaj przekalkulowałam wzrost w stosunku do roku 2021 na podstawie 

deklaracji składanych przez podatników, to jest wzrost tylko 36.000,00 zł. To są groszowe 

sprawy i to się sumuje. Mogę Państwu powiedzieć, w chwili na dzień 30 sierpnia grunty pod 

działalnością gospodarczą wykazane przez podatników to jest 193 726 metrów i gmina ma 

21..km. Grunty gminnego zakładu to jest 22.594 zł pod jeziorami do opodatkowania. W tej 

chwili mamy ha 27, tutaj największym, gdzie my tutaj już nie stosujemy tych stawek, tylko 

przymierzamy się do stawek wzrostu, to co Minister Finansów, to są pozostałe grunty 

opodatkowanych jest 1.210.921 m2 i tutaj największe skutki obniżenia stawek podatkowych. I 

tu można to powiedzieć, no tak stawia te najważniejsze, takie które wpływają, bo wiadomo 

mieszkalnych mamy obciążonych w tej chwili 131.442 m2, także tak ja uzasadniam, że 

przyjęliśmy stawkę wzrostu tyle ile Ministerstwo Finansów jest projekcie naszej uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, że to jest jedyny projekt uchwały, który nie uzyskał 

akceptacji na posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Wójt – są oczywiście momenty, gdzie uchwały są łatwe i przyjemne, ale są takie, gdzie 

musimy podjąć trudną decyzję i taka uchwała jest przed nami, z tym, że proszę zwrócić 

uwagę, że też jako na gminę zostaje na nas narzucone dużo dodatkowych obowiązków i zadań 

do realizacji. Gmina opiera się między innymi na takim pozyskiwaniu środków. Proszę 

zwrócić uwagę, że proponując tego typu stawki wzrost jest można powiedzieć aż albo tylko 

36.000,00 zł w stosunku do tego co proponuje ministerstwo, więc myślę że oczekując od 

gminy, żeby realizowała pewne zadania, musimy też wskazywać miejsca dofinansowania, bo 

to jest jedno ze źródeł finansowania, ale myślę, że te stawki nie są aż tak wygórowane, gdzie 

mogłyby spowodować jakieś duże niebezpieczeństwo. Ale i tak mamy skutki obniżenia, to 

jest ponad miliona złotych. Oczywiście tu nie o to chodzi, żeby te statki były jak najwyższe, 

ale delikatny wzrost może spowodować, że te wpływy do budżetu w jakiś sposób będą 

zaspokajane, będziemy mogli realizować pewne zadania. 

 

W związkiem z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

uchwała nie została podjęta: 5 głosów „przeciw”, 2 głosy „za” i 5 głosów „wstrzymuję się” – 

załącznik nr 12. 

 

Skarbnik - nie wpłynie te 36.000,00 zł, bo będzie obowiązywała uchwała z ubiegłego roku. 
Obowiązkiem będzie wymiar zrobiony na podstawie podjętej uchwały wrześniu 2020 roku. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

Nr XVIII/155/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok. 
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Przewodniczący poprosił o komentarz Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Joannę Agaciak . 

 

Przedstawiony Państwu projekt uchwały został przygotowany ze względu na nowe wpływy w 

wysokości 15.000,00 złotych, które należy ująć w gminnym programie profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych, aby móc je wydatkować. Wpływy te pochodzą z 

tzw. "korkowego" i z nowej opłaty od tak zwanych małpek, która weszła z dniem pierwszego 

stycznia bieżącego roku i dotyczy hurtowników, którzy płacą do 25 złotych za każdy pełny 

litr stu procentowego alkoholu sprzedawanego w opakowaniach do 300 ml. Wpływy te mogą 

być przeznaczone tylko na przeciwdziałanie negatywnym skutkom spożywania alkoholu i 

narkotyków, tj. pomoc terapeutyczną, działalność edukacyjną, informacyjną, działalność 

świetlic środowiskowych, koszty sądowe i za opinię biegłych, itp. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/238/2021 – załącznik nr 13. 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

 

W wyniku zmian w budżecie gminy na 2021 należy dokonać zmian w pozycjach: 

jak poniżej: 

I. Dochody 

  W związku ze zmianami planu dochodów plan dochodów łącznie zwiększono o kwotę  

609.359,80 do kwoty 24.717.823,39 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa  się o kwotę  540.021,80 zł do kwoty  22.086.460,47 zł,  
- dochody majątkowe  zwiększa się o kwotę 69.338,00 do kwoty   2.631.362,92 zł.  
 

II. Wydatki 

W związku ze zmianami planu dochodów plan wydatków  łącznie zwiększono o  kwotę 

940.359,80 zł  do kwoty 27.199.556,04 zł: 

- wydatki bieżące ogółem zwiększa się o kwotę 638.859,80 zł do kwoty 21.944.886,42 zł  
- wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 300.000,00 zł  i   wynoszą   5.254.669,62 zł.  
 

III. Przychody i rozchody budżetu 

 W wyniku wprowadzonych zmian  budżetu  uległ zmianie deficyt  budżetu który 

wynosi 2.481.732,65  zł i planuje się sfinansować środkami z tytułu: 

-przychodów jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 

odrębnych ustawach w wysokości 800.000,00 zł, 
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 - wolnych środków o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt ustawy w wysokości 888.845,71 zł, 

- nadwyżki z lat ubiegłych 792.886,94 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/239/2021 – załącznik nr 14. 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 
 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

W przedłożonej zmianie uchwały budżetowej dokonuje się zmian w załączniku nr 1 do 

uchwały budżetowej zwiększając dochody o kwotę 598.699,80 zł jak poniżej: 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 

50.000,00 zł jest to dotacja z Urzędu Marszałkowskiego z projektu ,,Błękitno – zielone 

inicjatywy dla Wielkopolski” realizacja projektu ,,Z wikliną w tle – ZIELONY plac zabaw 

w Bolewicach. 

Dział 750 Administracja publiczna dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 

27.117,00 zł są to: 

- środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizacje 

projektu ,,Zakup i montaż podnośnika dla osób z niepełnosprawnością przy schodach 

budynku Urzędu Gminy w wysokości 19.338,00 zł, 

- dotacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

wydanie ,,Przewodnika po gminie Miedzichowo” w kwocie 7.779,00 zł. 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem zwiększa się 

plan dochodów o kwotę 302.662,00 zł z tego: 

- wpływy z tytułu podatku od środków transportowych od osób prawnych 287.662,00 zł, 

- zwiększone wpływy z tytułu zezwoleń na sprzedaż napoi alkoholowych 9.228,00 zł, 

- 5.772,00 zł wpływ opłaty za zezwolenie na sprzedaż napoi alkoholowych w obrocie 

hurtowym alkoholi o pojemności do 300 ml. 

Dział 758 Różne rozliczenia dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 

13.650,00 zł jest to zwiększona subwencja oświatowa przeznaczona na finansowanie zajęć 

wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwaleniu wiadomości i umiejętności 

z wybranych obowiązujących zadań edukacyjnych z zakresu kształcenia ogólnej i oraz zajęć 

języków mniejszości narodowej, mniejszości etnicznej i języka regionalnego. 

Dział 852 Pomoc społeczna dokonano zwiększania planu dochodów o kwotę 17.663,80 zł 

jest to dotacja na realizację rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu”. 

Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza dokonano zwiększenia planu dochodów 

o kwotę 5.987,00 zł jest to dotacja na wypłatę stypendiów dla uczniów. 

Dział 855 Rodzina dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 168.500,00 zł są to 

środki otrzymane jako dotacje z przeznaczaniem na: 
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- wypłatę świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz zasiłku dla 

opiekuna w kwocie 165.000,00 zł, 

- opłacenie składki zdrowotnej za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz 

zasiłek dla opiekuna w kwocie 3.500,00 zł. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonano zwiększenia planu 

dochodów o kwotę 13.120,00 zł są to dotacje na: 

- za wydane zaświadczenia o dochodowości osób ubiegających się o dofinasowanie 

z programu ,, Czyste Powietrze” w kwocie 50,00 zł, 

- na realizację przedsięwzięcia ,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Miedzichowo” w wysokości 13.070,00 zł. 

W przedłożonej zmianie uchwały budżetowej dokonuje się zmian w załączniku nr 2 do 

uchwały budżetowej zwiększając wydatki o kwotę 929.699,80 zł. z przeznaczaniem: 

Dział 600 Łączność i transport dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 3.425,05 zł 

są to środki na zwiększone wydatki w ramach funduszu sołeckiego z tego: 

- zmniejszono planowane wydatki o kwotę 1.500,00 (fundusz sołecki Szklarka Trzcielska), 

- zwiększono środki na utrzymanie dróg gminnych w kwocie 1.425,04 zł (fundusz sołecki 

Błaki), 

- zwiększono środki opracowanie dokumentacji założenia lampy 3.500,00 zł (fundusz 

sołecki Bolewicko). 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa dokonano zmniejszenia planu wydatków o kwotę 

500,00 zł na wniosek rady soleckiej Błaki. 

Dział 750 Administracja publiczna dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 

125.779,00 zł z przeznaczaniem na: 

- remont łazienki w Urzędzie (przeniesiono środki z działu 801 Oświata i wychowanie) 

16.000,00 zł, 

- zwiększone koszty termomodernizacji budynku Urzędu 100.000,00 zł, 

- dotacja z WFOŚIGW na wydanie przewodnika po Gminie 7.779,00 zł, 

- dotacja z przeznaczeniem na realizację przyjętych przez Gminę Opalenica zadań 

w zakresie działania na rzecz Obszaru Funkcjonowania Zachodniej Części Województwa 

Wielkopolskiego w kwocie 2.000,00 zł. 

Dział 801 Oświata i wychowanie dokonano zwiększania planu wydatków o kwotę 

251.650,00 zł przeznaczając na: 

- zwiększono środki na finansowanie zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu 

i utrwaleniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązujących zadań edukacyjnych 

z zakresu kształcenia ogólnej i oraz zajęć języków mniejszości narodowej, mniejszości 

etnicznej i języka regionalnego w kwocie 13.650,00 zł, 

- zwiększane koszty pobytu dzieci gminy Miedzichowie w innych placówkach 

oświatowych 34.000,00zł, 

- zwiększenie dotacji dla Publicznego przedszkola ,,Tęczowa Kraina” Bolewice 

220.000,00 zł, 

- zmniejszono plan wydatków w rozdziale dowożenie uczniów do szkól o kwotę 

16.000,00 zł, przeznaczając na remont łazienki. 
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Dział 851 Ochrona zdrowia dokonano zwiększania planu wydatków o kwotę 15.000,00 zł 

są to środki na realizacje Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Dział 852 Pomoc społeczna dokonano zwiększania planu wydatków o kwotę 17.663,80 zł 

jest to dotacja na realizację rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu”. 

Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza dokonano zwiększenia planu wydatków 

o kwotę 3.487,00 zł z tego: 

- dokonano zwiększenia wydatków na wypłatę stypendiów dla uczniów o kwotę 

6.987,00 zł, 

- dokonano zmniejszania wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego 

(Bolewicko) o kwotę 3.500,00 zł. 

Dział 855 Rodzina dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 168.500,00 zł są to 

środki z przeznaczaniem na: 

- wypłatę świadczeń rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz zasiłku dla 

opiekuna w kwocie 165.000,00 zł, 

- opłacenie składki zdrowotnej za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz 

zasiłek dla opiekuna w kwocie 3.500,00 zł. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonano zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 142.455,00 zł z tego: 

- na koszt wywozu odpadów komunalnych z nieruchomości 130.000,00 zł, 

- na koszty realizacji programu ,,Czyste powietrze” o kwotę 50,00 zł, 

- na realizację przedsięwzięcia ,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Miedzichowo” w wysokości 13.070,00 zł, 

- dokonano zmniejszenia planu wydatków kwoty 665,00 na wniosek rady sołeckiej 

przenosząc do działu 921. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonano zmniejszenia planu 

wydatków o kwotę 2.760,04 zł zmian wydatków dokonano na podstawie złożonych 

wniosków przez rady sołeckie. 

Dział 926 Kultura fizyczna dokonano zwiększania wydatków o kwotę 205.000,00 zł 

przeznaczając na boisko sportowe w Bolewicach : 

- zmniejszano wydatki funduszu sołeckiego o kwotę 1.500,00 zł, 

- na przebudowę instalacji elektrycznej wraz z monitoringiem 17.750,00 zł, 

- na przebudowa trybun oraz zagospodarowanie terenu 83.250,00 zł, 

- na remont sceny fundusz sołecki 5.500,00 zł, 

- na realizację projektu w ramach programu ,,Błękitno – zielone inicjatywy dla 

Wielkopolski” wydatki na zadanie ,, Z wikliną w tle – ZIELONY plac zabaw w Bolewicach” 

w wysokości 100.000,00 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXV/240/2021 – załącznik nr 15. 
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Ad. 18. Bieżące sprawy rady. 

 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący przeszedł do realizacji 

punktu następnego. 

 

Ad.19. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący - tak jak poprzednio informowałem kilkanaście minut temu pewnie Pan 

Pasierbek otrzyma odpowiedź, pewnie nie będzie to nic nowego nad to, co żeśmy usłyszeli, 

ponieważ ta sprawa była kilkakrotnie referowana zarówno na posiedzeniu Komisji i na sesji 

Pan Wójt się wypowiadał na ten temat, również Pani kierownik Wajman. Myślę, że to będzie 

ostatnie podjęcie tego tematu. 

 

Wójt - to nie jest tak, że Wójt się uparł i nie chce czegoś wypłacić, czy zrealizować, na 

wszystko musi mieć podstawę prawną i w momencie kiedy Pan dokonał tej utylizacji azbestu 

nie mieliśmy programu, nie mieliśmy wsparcia finansowego na realizację tego zadania. Kiedy 

wystąpiliśmy do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o wsparcie finansowe i to 

wsparcie finansowe zostało nam przydzielone. Ten program nie zakładał działania wstecz, bo 

gdyby takie możliwości były, nic nie stałoby na przeszkodzie, żeby te pieniądze i innym 

osobom, które dokonały tego działania zwrócić, nie mamy podstawy prawnej. Jeżeli tego 

byśmy dokonali, ja mam Regionalną Izbę Obrachunkową, która tak się wypowiedziała, że 

prawo nie może działać wstecz. To ja mam odpowiedzialność też za tego typu działania. Więc 

to nie jest tak, że moja wola czy nie wola, po prostu musi być podstawa prawna wyjaśnienia 

do Pana Wojewody też szły, bodajże do Pana Premiera też wysyłaliśmy wszędzie, gdzie do 

nas spływały pisma o stosowne wyjaśnienia. Nie zarzucą nam, że coś robimy źle, także na 

wszystko musimy mieć niestety podstawą prawną, stety może, ale nie ze złej woli. Gdyby 

taka możliwość była, zostałoby to dokonane, ale nie ma takiej możliwości po prostu prawnej. 

 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy Panem J. Pasierbkiem, Wójtem oraz Przewodniczącym 

odnośnie powyższego tematu, która stanęła na tym, że nie ma podstawy prawnej do tego, aby 

zwrócić zainteresowanemu pieniądze, za zutylizowany na „własną rękę” azbest. 

 

Sołtys H. Frański – zwrócił się do Rady, aby skontrolować w szkołach w gminie jak wygląda 

sprawa wietrzenia pomieszczeń i wyprowadzania dzieci na zewnątrz, czy nie wychodzą na 

dwór w niekorzystnych warunkach pogodowych, bo zauważalny jest wzrost zachorowalności 

wśród dzieci. 

 

Następnie głos zabrał Radny K. Kowalczyk, wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 

problemów technicznych z mikrofonem. 

 

Radny R. Stasiak : 

1. Zmniejszenie prędkości przejazdu do 40 km/h w obszarze zabudowanym na ul. 

Świebodzińskiej, sprawa odcinkowego pomiaru prędkości, duże lustro wypukłe naprzeciwko 

ul. Tylnej. 
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2. Przy Nadleśnictwie po przejściu przez pasy jest sprawa zjazdu z chodnika, ten chodnik jest 

bardzo wysoki i kobiety z wózkami mają tam problem aby zjechać. 

3. Dodatkowe latarnie od zakrętu przy domu Radnego Stasiaka do Pana N., gdyż ten zakręt 

jest nieoświetlony. 

4. Napis na budynku OSP Grudna – brak literek. 

5. Pytanie o status drogi na ul. Parkowej, czy to jest droga czy grunt prywatny? 

6. Pytanie do leśników odnośnie gąsienic, które zjadają igły sosen. 

 

Radny G. Szarłata – odpowiedział Radnemu Stasiakowi odnośnie problemu gąsienic. 

Następna sprawa jaką poruszył, odnośnie napisu na OSP Grudna, że może trzeba by się 

zastanowić, aby najpierw odnowić elewację, gdyż jest ona już w kiepskim stanie, a dopiero na 

nowej elewacji zamontować napis. 

Kolejna sprawa to jest brak alarmu w OSP Grudna. 

Następna brak oświetlenia na około 300 metrach pomiędzy dwoma gospodarzami. 

 

Wójt – jeżeli chodzi o napisy na OSP Grudna, to sprawa jest w toku, literki są zamówione. 

Jeżeli chodzi o status drogi, to musimy dojść po numerze do działek sąsiednich o którą drogę 

chodzi. 

Jeżeli chodzi o latarnie, to zostało to już ujęte w naszym projekcie na przyszły rok. Będzie 

zaplanowane ogólne wykonawstwo całości na terenie gminy na przyszły rok, o ile nam 

finansów wystarczy, bo podatki nie poszły w górę. 

Zjazd z chodnika - wszystko to, co było na spotkaniu z mieszkańcami , Generalną Dyrekcją i 

projektantem, zostało wysłane do Generalnej Dyrekcji z prośbą o uwzględnienie, czyli te 

wszystkie postulaty, które tam na tym spotkaniu były, sołtys ma do wglądu. 

Sprawa prędkości to wszystko te elementy, które tutaj są wymienione zostały skierowane 

pismem do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad jako zarządcy drogi. No to 

wszystko jest zrealizowane, toczy się, tylko musimy po prostu poczekać. 

 

Radny K. Kowalczyk – podziękował za pomoc w przygotowaniu informacji na temat Wójta z 

okresu międzywojennego.  

Poruszył również sprawę dróg przebiegających przez lasy po oględzinach.  

Podziękował również za przygotowanie informacji, o które prosił na poprzedniej sesji. 

Wyraził również swoje stanowisko na temat podatków. 

 

Wójt – podziękował za udział w dożynkach gminnych w Jabłonce Starej, zaprosił również na 

2 października do Grudnej na „Konie i powozy Szlakiem Wikliny” oraz na 9 października na 

otwarcie wystawy stałej na Dymarki Miedzichowskie.  

 

Ad.20. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.21. Zakończenie. 
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Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 16.14. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

          

         /-/ Tadeusz Kolecki 


